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TÉMÁINKBÓL 

REJTELYES 
KÉNYSZERLESZÁLLÁS 
Nem az időjárás és nem is a gép 
hibája okozta a Szegedről a 
horvátországi Splitbe tartó 
Cesna-150-es sportrepülő 
kényszerleszállását a 
Dinári-hegységben. A gépen utazó 
két szegedi férfi sziklát mászott, 
illetve aknamezőn vágott át, mire 
biztonságos területre ért. 

3 . oldal 

A NABUCCO VISSZATÉR 
A mostani sikert látva 2005 
nyarán ismét műsorra tűzik a 
Szegedi Szabadtéri Játékokon a 
Nabuccót. Azok a nézők pedig, 
akik vasárnap a hatalmas eső 
miatt nem láthatták végig a 
Verdi-operát, jövőre fél áron 
válthatnak jegyet. Ehhez meg 
kell őrizni a mostani belépőket. 

4. oldal 

NORBI, A NAGY FOGYASZTÓ 
Schobert Norbert gyerekkorában 
maga is súlyproblémákkal 
küzdött, de edzőként ez idáig 95 
ezer embert sikerült 
lefogyasztania. A népszerű 
fitneszes munkája legnagyobb 
sikerének azt tartja, hogy az 
egészségről szóló könyve 
bestseller lett. 

Gyógy-ír 

A miniszterelnök 
ígérete szerint 

az M5-ÖS autópálya 

nap múlva ér Szegedre! 
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Az útépítés miatt a csatornaépítők 
szerint 26, a lakók szerint közel 
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Valótlan minisztériumi állítások ? - Válaszra vár a klinika sztrájkbizottsága 

Nyolc hónapja tudnak a gondokról 

Száztízmillió 
aszfaltozásra 
A Makkosházi körút felújításá-
val tegnap megkezdődött a sze-
gedi útfelújítási program harma-
dik üteme. A beruházás összesen 
110 millió forintba kerül. 

MUNKATÁRSUNKTÓL 

Alig két hónap alatt mintegy 30 
ezer négyzetméternyi aszfaltré-
teggel borítanak be Szegeden 
nagy forgalmú utcarészeket, 
buszfordulókat, megállókat. A 
munkások tegnap a Makkosházi 
körúton kezdtek, és várhatóan 
októberben végeznek. 

Az összesen huszonnyolc ut-
cát, buszfordulót érintő beruhá-
zás költsége 110 millió forint. A 
Tisza Lajos körútnak a Kálvin tér 
és a Gogol utca közötti szakaszá-
nak építése után folytatódik a 
szegedi útfelújítási program har-
madik üteme. A Makkosházi 
körúton ötezer négyzetméternyi 
aszfaltszőnyeget terítenek le. Itt 
várhatóan augusztus végén feje-
zik be a munkát. A mostani út-
felújítási program valamennyi 
városrészt érinti. Útjavítások in-
dulnak majd többek között a 
Május 1., a Szivárvány, a Pulcz, a 
Sárkány, a Csalogány és az Apá-
ca utcában is. 

Részletek az 5. oldalon 

Legalább 8 hónapja tudnak az egészségügyi minisztériumban a Szegedi 
Tudományegyetem klinikáinak áldatlan helyzetéről, mégis úgy állítják be, 
mintha indokolatlanul sztrájkoltak volna az egészségügyiek csütörtökön -
állítják az érintet tek. Ezt még felháborítóbbnak tartják, mint hogy az 
ÁNTSZ-vizsgálatokon mindent rendben találtak. 

Alighogy munkába álltak csütörtö-
kön a kétórás figyelmeztető sztrájk 
résztvevői, máris bírálta őket az 
egészségügyi minisztérium. Ahogyan 
korábban a tárca több illetékese, leg-
utóbb Voinik Mária politikai államtit-
kár elmondta, nem tartják indokolt-
nak a Szegedi Tudományegyetem 
sztrájkbizottságának megmozdulá-

sát, mert az ÁNTSZ-vizsgálat min-
dent megfelelőnek talált. Olyan fokú 
hiányosságra, ami a dolgozók megfo-
galmazása szerint „ellehetetleníti a 
körülményeket", nem bukkantak. 
Azt pedig, hogy a munkavállalók az 
egészségügyi, valamint az oktatási 
minisztériumtól várnak segítséget, 
mindkét tárca visszautasítja, mond-

ván: egyikük sem fenntartója vagy 
üzemeltetője az egyetemnek. 

- Senki nem érzi magát kompetens-
nek a problémák megoldásában - véli 
Pető Zoltán egyetemi tanársegéd, a 
sztrájkbizottság képviselője. Arra em-
lékeztetett, hogy a sztrájktörvény ki-
mondja: ha a konfliktus helyi szinten 
nem rendezhető, tovább kell lépni, és 
a felettes szervnek kötelessége tárgyal-
ni a sztrájkolókkal. A többi állításról 
az a tanársegéd véleménye, hogy azok 
„félrebeszélések és hazugságok". 

Felháborítónak tartja a sztrájkbi-
zottság képviselője, hogy a tárca veze-

tői úgy igyekeznek beállítani a történ-
teket, mintha több száz egészségügyi 
dolgozó alibiből sztrájkolt volna csü-
törtökön. Az egészségügyi minisztéri-
umban ugyanis legalább nyolc hónap-
ja tudnak arról, nagy gondok vannak a 
klinikán. Lonovics János centrumel-
nök december 4-i dátummal küldött 
levelet Rácz Jenő helyettes államtit-
kárnak, amelyben a „kritikus helyzet 
kezelésére, a minimumfeltételek meg-
teremtése érdekében" kért beruházási 
támogatást több klinika részére. 

Folytatás az 5. oldalon 

NATASA FELPAKOLVA. A magyar kajak-kenu 
válogatott tagjai tegnap felvették az ol impiai 
felszerelést. A szegcdi kajakos, Janics Natasa 
vagy három táskát cipel, mégis abban bízunk, 
hazafelé súlyosabb lesz a csomagja. Két arany-
é r e m m e l . Fotó: Meggyes! Bálint 

Egyelőre nem kaptak fakitermelési engedélyt a csatornázok 

Megépül az út a ligeten át 

Olcsóbb a Balaton 
Elmarad az idegenforgalmi roham a 
Balatonnál, de emiatt a korábbi csil-
lagászati helyett barátságosabb árak 
fogadják a látogatókat. 

MUNKATÁRSUNKTÓL 

A megszokott zsúfoltság helyett ké-
nyelmesebben nyaralhatnak azok, akik 
a Balatont választják. Ugyanis az idén 
is elmarad az idegenforgalmi roham a 
magyar tenger partján. 

A kevesebb látogató azt is eredmé-
nyezi, hogy a kereskedők, szállodások 
rájöttek, kedvezményekkel lehet ven-

déget csalogatni. A legendás balatoni 
drágaság már a múlté. Mindent annyi-
ért lehet megvásárolni, mint bármely 
más magyar városban. Azt azonban 
hozzá kell tenni, hogy sok cikkért töb-
bet kell gyalogolni, mert az üdülőöve-
zetben még most is mélyebben kell a 
pénztárcába nyúlni, mint a tótól távo-
labb eső területeken. A legkevesebbet 
azok költik a nyaralásra, akik csupán 
szobát bérelnek. Egy felnőtt főszezon-
ban 1800 forinttól is találhat magának 
szállást reggelivel egy éjszakára. 

Bővebben A pénz beszélben Írásunk a 3. oldalon 

Folytatás az 5. oldalon 

Keserédes 
cukorbiznisz 
Augusztus elsejétől szigorúbb ellenőr-
zéssel kell számolniuk azoknak, akik 
cukrot szeretnének behozni az unión 
kívülről hazánkba. írásban kell igazol-
ni, hogy családi szükségleteket fedez a 
behozott mennyiség és fejenként húsz 
kiló a vámmentes adag a korábbi négy-
száz helyett. Mint azt korábban la-
punkban megírtuk, környékünkön je-
lenleg virágzik a cukorbiznisz, Romá-
niából mázsaszám hozzák be az ott fele 
áron kapható terméket. 

Hat és fél méter széles út és csatorna épül a Kállay 
ligeten keresztül. A Szegedi Víziközmű Működtető 
és Fejlesztő Rt. az eredeti tervekben szereplő 
nyomvonalon építi meg a csatornát és az utat is, 
hiába tiltakoznak a környékbeli lakosok. A ligeten 
keresztül tervezik a bejárást két lakóparkba is. 

Az eredeti terveknek megfelelően építik meg az 
utat és a csatornát a Kállay ligeten keresztül. Nó-
vák Gyula, a Szegedi Víziközmű Működtető és Fej-
lesztő Rt. vezérigazgatója elmondta: az egész szege-
di csatornaberuházást veszélyeztetné, ha nem a jó-
váhagyott terveknek megfelelően épülne meg a csa-
torna. A nyomóvezetéket meg tudják úgy építeni, 
hogy egyetlen fa se sérüljön. Viszont elkészül a 6,5 
méter széles út is, ami 26 fa kivágásával jár. Ezzel 
szemben Gazdik Gyula, a tiltakozók szószólója azt 
állítja, hogy 80-100 fáról van szó. Kivágásukra en-
gedély egyelőre nincs. 

- Még a tervezés szakaszában kellett volna az er-
dészeti hatóság előzetes hozzájárulását kérni a li-
getben tervezett út- és csatornaépítéshez - mondta 
Nagy Zsolt. Az Állami Erdészeti Szolgálat osztály-
vezetője szerint ők kimaradtak a tervezés folyama-
tából, illetve az engedélyezési eljárásból. A fakiter-
melési engedélyt viszont már csak a folyamat leg-
végén (a beruházás engedélyezését követően) adják 
ki. Eddig azonban nem keresték meg őket. Hasonló 
esetekben azt mérlegelik, megoldható-e a beruhá-
zás az erdőterület érintése nélkül, illetve a beruhá-
zás megvalósítása mennyiben közérdek. 

. . r. iA ---
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